

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AMOUN INTERNATIONAL FOR INVESTMENTS Date: 13-11-2024 11:40:12 AM Subject: Notification of Change of Company Office Location</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عمون الدولية للاستثمارات المتعددة التاريخ: AM 11:40:12 2024-11-13 الموضوع: ابلاغ بتغيير موقع مكاتب الشركة</p>
<p>Date: 13 Nov 2024 To: Amman Stock Exchange, Subject: Notification of Change of Company Office Location Dear Shareholders, We hope this message finds you well. We would like to inform you that a decision has been made to change the location of the offices of Ammon International Investments Company, effective from 13 Nov 2024. The new address of the company's headquarters will be as follows: La Casa Hotel – Tla' Al Ali – Naftha Street, next to the Old Tla' Al Ali Mosque, Building No. 10. This decision has been made after a comprehensive review of our operational and logistical needs. We believe that the new location will provide us with a better working environment, enhance operational efficiency, and serve the best interests of both the company and its shareholders. We assure you that all of our services will continue without interruption, and we thank you for your understanding and continued support. Should you have any inquiries, please do not hesitate to contact us at [065560511] or [exsec@ammouninvest.com]. Thank you for your attention. Best regards, Ammon International Investments Company</p>	<p>الرقم: 2024/ص/29 التاريخ: 2024/11/13 السادة / بورصة عمان المحترمين،،، الموضوع: ابلاغ بتغيير موقع مكاتب الشركة تحية طيبة وبعد،،، السادة/ مساهمي الشركة المحترمين نود إبلاغكم بأنه قد تم اتخاذ قرار بتغيير موقع مكاتب شركة عمون الدولية للاستثمارات المتعددة، اعتباراً من 13 تشرين الثاني سيكون المقر الجديد للشركة في العنوان التالي: فندق لاكاسا - تلاع العلي - شارع ناطفة بجانب مسجد تلاع العلي القديم مبنى رقم 10 تم اتخاذ هذا القرار بعد دراسة شاملة لاحتياجاتنا التشغيلية واللوجستية، حيث نعتقد أن الموقع الجديد سيوفر لنا بيئة عمل أفضل، ويعزز من كفاءة العمليات ويخدم مصالح الشركة والمساهمين على حد سواء. نؤكد لكم أن جميع خدماتنا ستستمر دون انقطاع، ونشكر لكم تفهمكم ودعمكم المستمر. إذا كانت لديكم أي استفسارات، فلا تترددوا في التواصل معنا عبر [065560511] أو [exsec@ammouninvest.com]. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، شركة عمون الدولية للاستثمارات المتعددة</p>
<p>13-11-2024</p>	<p>13-11-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Muhannad Jamal Abdalfattah Abufaris</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Muhannad Jamal Abdalfattah Abufaris</p>